

主日崇拜程序

序 樂		鋼琴
Prelude		Pianist
頌 讚	97 齊來頌讚耶穌聖名	會眾
Praise	All Hail the Power of Jesus' Name 祂拯救我 He Lifted Me 288 最債全還清 Jesus Paid it All	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
獻 詩	神愛世上人	詩班
Offertory	God So Love the World	Choir
讀 經	彼得前書 3:13-17	會眾
Scripture	I Peter 3:13-17	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	Keep Calm and Cling to Christ	
Sermon		Pastor Nathan Williams
唱 詩	為何我要歌頌耶穌	會眾
Praise	Why Do I Sing About Jesus	Congregation
奉 獻		網路奉獻
Offering		Online Offering
報 告		領會
Announcement		Liturgist
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表 (2020年9月13日 10:00 AM)

證道 Sermon	Pastor Nathan Williams	Sunday School 成主 Adults	Chinese: Online/ YouTube
翻譯 Interpreter	Brother David Yip		
領會 Liturgist	Brother Joshua Liu	幼幼 Toddler	Zoom Classrooms: Preschooler: Alan Yam K-5thG: Mary Mauderer Lois Ling Fiona Liu
翻譯 Interpreter	Brother Minghui Liu	兒主 Children	
司琴 Pianist	Sister Cecilia Yip	午餐 Lunch	
招待 Usher	Lusheng, Yi Lin Jinhua Yang	團契	Cancelled
Power Point	莫少聰弟兄	小組	Cancelled
音控 Audio	邵勇弟兄 Kerwin Lin		
司獻 Offertory	Online Offering		

報告事項

- 德州新冠疫情異常嚴重，請確實遵守防疫規定戴口罩、保持距離，並迫切禱告，求主施恩眷顧，醫治患者，遏止疫情。
- 美國總統大選日抵近(11/3, 週二; 10/13起可提前投票)，公民基督徒應盡義務投票，並迫切代禱，求主保守美國歸回上帝公義與聖經真理，並求主保守社會和諧秩序安定。
- 教會實體主日崇拜仍同時實況轉播，會眾請按個別情況選擇到教會或居家崇拜。崇拜後請繼續參加主日學— ** 成年國語組在會堂上課，並以 [YouTube](#) 連線直播，由葉衛平弟兄帶領哈巴谷書查經。
** 青少年主日學在教會；英語組個別閱讀教材；兒童仍為網路教學。
- 今日兒童主日學 **Zoom** 網路課程教室：(11:30am開始)
幼稚班至五年班：Meeting ID: **796 7435 3899**，Passcode: **GCBCkids**
學前幼兒班：Meeting ID: **594 129 1970**，Passcode: **Godislove**
- 上主日喜見卜牧師出席崇拜並祝禱，感謝主，長者的祝福何等寶貴。
- 週三禱告會在教會舉行，請參加。
- 週四姐妹會、週五青少年、週六社青團契以網路視訊進行，請參加。
- 本週請為五個家庭代禱—胡剛弟兄家、胡祥弟兄家、凌樂蕙姊妹、夏華韋先生家、徐燕群姊妹家。
- 劉宵姊妹與黃浩哲弟兄婚禮訂10月2日(週五)6:00pm假福和市 [Burton Hill Baptist Church](#) 舉行，並有網路轉播，請為他們代禱。
- 肢體關懷與代禱：** 為身體欠安的肢體—沈苡緣姊妹、杜一平姊妹、谷曉琳姊妹令堂、卜現法牧師、卜師母、李鳳女士丈夫、楊慕生弟兄、胡世玉姊妹、魏忠友弟兄健康。Richard Lilly弟兄、馮蓓蒂姊妹、Bob Wardlaw弟兄復元。 ** 為遠行肢體—古柏恩牧師伉儷在台灣。 ** 為仍須外出上班，及從事醫護與藥劑的弟兄姊妹。
** 為中小學生、大學生、神學生秋季學校生活。

Announcements

- Covid-19 pandemic badly outbreak in Texas, please follow the instruction to wear mask and keep social distance and pray for Lord's mercy, healing and cease it.
- U.S Presidential Election day is closing (Nov 3, Tuesday; early voting runs from Oct 13), Christian citizen has a responsibility to vote and pray for Lord to protect US returning to God's righteousness and Biblical truth, also pray for the harmony and order of society.
- Our church Sunday Service is in-person with online live-stream, congregation may participate worship at church or at home by individual situation. Please never stop worship and God's Words learning.
** Chinese SS class follows worship at sanctuary with live stream on [YouTube](#). Bro. David Yip leads to study the book of Habakkuk.
** Youth SS class at church; English SS study material individually.
** Children SS classes remain online.

4. Children Sunday School starts at 11:30 am by **Zoom** online lessons:
Kindergarten to 5th G: Meeting ID: **79674353899** , Passcode: **GCBCkids**
Preschooler: Meeting ID: **594 129 1970** , Passcode: **Godislove**
5. Last Sunday we were so blessed to have Benediction by Rev. Pu, what a precious blessing through the elder.
6. Wednesday Prayer Meeting will be held at church. Please attend.
7. Thursday Women Group, Friday Youth Bible Study and Saturday Young professional fellowship will be held Online, please join it.
8. Please pray for five families this week: Bro. Jerry Hu family 、Bro. Xiang Hu family 、Sis. Lois Ling 、Mr. Jerry Hsia family 、Sis. Sandy Xu family.
9. Sis, Fiona Liu and Bro. Danny Wong's wedding will be held on Oct. 2, 6PM at [Burton Hill Baptist Church](#) with live stream. Please pray for them.
10. Intercessions: Pray for ** Physically weak: Sis. Irene Au, Sis. Yiping Du, Sis. Xiaolin Gu's mother, Ms. Feng Li's husband, Rev. Timothy Pu, Mrs. Pu, Bro. Chisheng Yang, Sis. Lily Li, Bro. John Wei health. Bro. Richard Lilly, Sis. Jessica Feng, Bro. Bob Wardlaw recovery.
** Traveling: Rev. & Mrs. Kruger in Taiwan. ** Church member who are medical personnel or requested to work on site. ** All school, college and seminary students school life of fall semester.

防範新冠肺炎 Prevent COVID-19

** 確實遵照 CDC 與德州政府指示行事。 ** 居家令暫解，疫情仍嚴重！ ** 非家庭成員之接觸應相距 6 呎並戴口罩； ** 請常常淨手。
** Stay-at-home order ended but pandemic still existed! ** *Follow the instruction of CDC and State of Texas. ** Keep 6 feet social distance and wear mask. ** Wash and Sanitize hands often.*

上週統計 Last Week's Statistics (2020 年 9 月 6 日)

主日崇拜 Sunday Worship	---人	姊妹會 Women Group	12 人
禱告會 Prayer Meeting	6 人	週五團契 Friday Fellowship	---人
奉獻 Gen Offering	1800.00 (online)	2660.00 (check)	Mission 100.00 (online)

下週事奉 Next Week's Services (2020 年 9 月 20 日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	葉衛平弟兄 胡剛弟兄 忻華弟兄 劉智輝弟兄	Sunday School 成主 Adults	Chinese: Online/ YouTube
		幼幼 Toddler	Zoom Classrooms: Preschooler: Sandy Xu K-5thG: Mary Mauderer Lois Ling Fiona Liu
司琴 Pianist	Sister Cecilia Yip	兒主 Children	
招待 Usher	Lusheng, Yi Lin Jinhua Yang	午餐 Lunch	Cancelled
Power Point	莫少聰弟兄	團契	Cancelled
音控 Audio	邵勇弟兄 Kerwin Lin	小組	Cancelled
司獻 Offertory	Online Offering		

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇二〇年九月十三日 September 13, 2020



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，
並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...

... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female,
and said, 'For this reason a man will leave his father and mother
and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org> glorycbc@hotmail.com (817) 614-8956

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (H) (817) 400-82143